
PROTOKÓŁ NR V/15 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 31 marca 2015 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.05 do godz. 14.15. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni – Pani Agnieszka Tomaszewska i Pan 
Robert Witeczek. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,  
· Emilia Rajewska  - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Waldemar Kardasz - Radca prawny,  
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,  
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,  
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej, Zastępcę Burmistrza – Pana 
Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów 
Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
b) zmiany Uchwały Nr III/7/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r.                

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
c) uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2015 rok”, 
d) sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Żychlin. 

4. Przyjęcie informacji z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 
2014 r. 

5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy                 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2013-2017” za 2014 r. 
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6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 
Żychlin na lata 2013-2016”, w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań z zakresu 
wspierania rodziny za 2014 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 22 stycznia 2015 r. do 
20 marca 2015 r. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie Protokołu Nr IV/15 z dnia 25 lutego 2015 r. 
11. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
  
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Marek Jędrzejczak – Radny Rady Powiatu w Kutnie – w latach 2002-2006 gmina 
wykupywała grunty i je odralniała pod budownictwo mieszkaniowe. W kolejnych latach 2006-
2010 dokańczaliśmy tę inwestycję i wykupiliśmy działki pod drogi osiedlowe. 
Prosiłby, aby do strategii rozwoju gminy Żychlin na lata 2015-2017 włączyć budownictwo 
jednorodzinne, ponieważ widać zastój w budownictwie wielkopłytowym i nie ma takiego 
zapotrzebowania. Bardzo dużo osób się teraz buduje, w związku z tym, aby młodzież 
zatrzymać w gminie Żychlin, należy im stworzyć odpowiednie warunki do własnego 
mieszkania. 
 
Paweł Wachowiak – sprawa wyboru sołtysa w Grabowie – w sołectwie Grabów odbyły się 
już wybory, ale nie udało się wybrać nowego sołtysa. Zwraca się z zapytaniem, czy jest już 
nowy termin wyboru sołtysa i jaka jest koncepcja w przypadku, gdyby nadal się nie udało 
wybrać sołtysa w tym sołectwie.  
 
Waldemar Kardasz – Radca prawny – należałoby wówczas rozwiązać sołectwo i połączyć 
je z innym.  
 
Paweł Wachowiak – zapytał, czy w informacji o kolejnym terminie wyboru sołtysa można 
zawrzeć zapis dotyczący ewentualnego rozwiązania sołectwa? 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – jeśli doszłoby do takiej sytuacji, wtedy 
jednoznacznie należałoby połączyć to sołectwo z innym. 
 
Michał Kowalik – uczestnicząc w zebraniach sołeckich, mieszkańcy wsi mieli zapytania do 
Pana Prezesa Spółki Wodnej, czy nie będąc członkiem tej Spółki jest się zobowiązanym 
płacić składkę do Spółki Wodnej i na jakiej podstawie. 
 
Józef Kowalski – zapytał, jaka jest szansa rozpoczęcia zadania wykonania ciepłociągu w ul. 
1 Maja i w ogóle rozbudowy ciepłociągu. 
 
Marek Jędrzejczak poinformował, że sprawa placówki Poczty Polskiej  na terenie Żychlina 
na dzień dzisiejszy jest wyciszona. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że do wiadomości Rady przyszła odpowiedź od 
Zarządu Poczty Polskiej w sprawie między innymi placówki w Żychlinie i ta odpowiedź 
zostanie odczytana w sprawach różnych.    
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Grzegorz Ambroziak – odpowiadając na zapytania: 
- sprawa wyboru sołtysa w Grabowie – kolejny termin wyborów będzie wyznaczony, 

gdyby nie doszło do wyboru sołtysa w drugim terminie, wówczas dalsza procedura będzie 
w tym zakresie opracowywana, 

- sprawa ciepłociągu – sprawa ciepła jest w trakcie opracowywania, zajmuje się tym 
tematem Pan Burmistrz Zbigniew Gałązka. Gdy będą już jakieś ustalenia, przekażemy 
jest Państwu radnym. 

 
Marek Materka – Prezes Spółki „Mig-Ma” odpowiedział na zapytanie dotyczące składek na 
Spółkę Wodną – niezależnie od tego, czy osoba posiadająca grunty jest członkiem Spółki 
Wodnej, czy też nie ma obowiązek płacenia składki, jeżeli na swojej posesji ma grunty 
meliorowane.  
Zapis Statutu Ziemi Żychlińskiej i prawo wodne mówi o tym, że jest obowiązek płacenia 
składki na Spółkę Wodną przez członka spółki, jak również osoby nie będącej członkiem 
spółki.  
Spółka wysyła do właściciela gruntów naliczoną składkę zgodnie z uchwałą walnego 
zgromadzenia spółki, tj. 15 zł od 1 ha gruntów rolnych. Jeśli ktoś odmawia płacenia składki, 
wówczas spółka występuje do Starostwa o naliczenie tej składki, jednakże składka ta nie 
musi być w takiej wysokości, jak jest w uchwale spółki. Może być to wtedy składka dużo 
wyższa np. nie 15 zł, tylko 30-40 zł. Spółka Wodna wystąpi do Starostwa o wydanie decyzji. 
 
Józef Kowalski – zapytał, czy każdy rolnik ma płacić taką samą wysokość składki, zarówno 
ten, który deklarował członkowstwo w spółce, jak i ten, który do spółki nie należy? 
 
Marek Materka – na ten czas wszyscy mają płacić jednakową wysokość składki. 
 
Marek Jędrzejczak – zapytał, czy osoby które są w starej Spółce Wodnej, która jest w stanie 
likwidacji, muszą płacić składki do nowej spółki? 
 
Marek Materka – stara spółka została zlikwidowana, było pierwsze walne zgromadzenie                             
o rozpoczęciu procesu likwidacyjnego i było walne zgromadzenie, które zakończyło proces 
likwidacji. Starostwo nie dopełniło formalności i nie wykreśliło spółki z KRS. 
O likwidacji spółki podjęli wówczas decyzję delegaci spółki na walnym zgromadzeniu. 
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 
 
Paweł Wachowiak – w projekcie uchwały są sugerowane środki na rewitalizację starówki. 
Zapytał, czy jest jakaś ogólna koncepcja co do rewitalizacji starówki? 
 
Grzegorz Ambroziak – co do rewitalizacji starówki jesteśmy na etapie przedprojektowym, na 
ten temat będziemy dyskutować.   
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2015 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr V/17/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) zmiany Uchwały Nr III/7/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r. 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR III/7/15 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany Uchwały Nr III/7/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r.      
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin poinformowała, że od czasu przygotowania 
projektu uchwały do dnia sesji Rady zostały jeszcze przygotowane zarządzenia zmieniające 
budżet – wpłynęły decyzje Wojewody Łódzkiego o zmianach wysokości dotacji w związku               
z powyższym Pani Przewodniczącej Rady przedstawi już zmieniony załącznik nr 1 do 
uchwały zgodnie z wprowadzonymi zmianami. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr III/7/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/7/15 Rady Miejskiej                       
w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr V/18/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2015 rok”, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Żychlin na 2015 rok”. 
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OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2015 rok”. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Żychlin na 2015 rok”. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2015 
rok” głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”    -   0 radnych, 
„wstrzymało się”   -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr V/19/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Żychlin. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu 
przez Gminę Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Żychlin. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie sposobu 
sprawienia pogrzebu przez Gminę Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę 
Żychlin głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr V/20/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Przyjęcie informacji z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii” za 2014 r. 
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OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) przyjęły informację z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” oraz „Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 2014 r. 
 
Do informacji z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 2014 r. nie 
zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę. 
 
Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” za 2014 r. stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2013-2017” za 
2014 r. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z realizacji 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 
w Rodzinie na lata 2013-2017” za 2014 r. 
   
Do sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2013-2017” za 2014 r. nie zgłoszono 
żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy             
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2013-2017” za 2014 r.  
głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2013-2017” za 2014 r. stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Żychlin na lata 2013-2016”, w tym z realizacji przez MGOPS                           
w Żychlinie zadań z zakresu wspierania rodziny za 2014 r. 
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OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z realizacji 
„Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin na lata 2013-2016”, w tym                
z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań z zakresu wspierania rodziny za 2014 r. 
   
Do sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin na 
lata 2013-2016”, w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań z zakresu wspierania 
rodziny za 2014 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 
Żychlin na lata 2013-2016”, w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań z zakresu 
wspierania rodziny za 2014 r. głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin na 
lata 2013-2016”, w tym z realizacji przez MGOPS w Żychlinie zadań z zakresu wspierania 
rodziny za 2014 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                   
22 stycznia 2015 r. do 20 marca 2015 r. 
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 22 stycznia 2015 r. do 
20 marca 2015 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                   
22 stycznia 2015 r. do 20 marca 2015 r. głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 22 stycznia 2015 r. do 20 
marca 2015 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 8.  Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – rozpatrujemy sprawę ciepłociągu – 
badamy pod kątem ekonomicznym, pod kątem kosztowym, układamy również plan 
rozbudowy pod kątem technicznym, a także w kontekście pozyskania środków 
zewnętrznych.  
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Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – uważamy, że inwestycja ta 
będzie opłacalna dla Energa Kogeneracja, szukamy jednak źródeł środków zewnętrznych. 
Mamy 28 obiektów, do których będziemy chcieli przyłączyć ciepło. Węzłów cieplnych będzie 
dużo mniej, pogrupujemy budynki do których będzie podciągnięty jeden węzeł. Chcemy 
pójść przez 2 obszary część od ul. Kilińskiego oraz przez ul. Barlickiego, aby nie zwiększać 
strat ciepła. 
Obecnie ZEC ma straty na poziomie 8%, dlatego nie chcemy zwiększać strat na cieple, aby 
nie podnosić opłat za ciepło.  
Józef Kowalski – zapytał, czy te 28 budynków to są budynki komunalne. Uważa, że 
prywatni przedsiębiorcy też będą chcieli się przyłączyć do tych węzłów cieplnych pokrywając 
również koszty po swojej stronie. 
 
Zbigniew Gałązka – my jako gmina wskazujemy nasze obiekty do podłączenia, a ponieważ 
tych obiektów jest po stronie gminy znacznie więcej, mamy priorytet w ustalaniu kolejności 
przyłączanych budynków. 
 
 
Do p-tu 9. Sprawy różne. 
 
Krzysztof Falkowski – na ostatnim posiedzeniu komisji zgłoszony został wniosek o zmianę 
Statutu w zakresie dostarczania materiałów dla radnych na sesje Rady, Komisja Oświaty                 
i Rozwoju proponowały, aby materiały te przekazywane były w postaci elektronicznej 
radnych, którzy wyrażą taką wolę. 
 
Grzegorz Ambroziak – podyskutujemy na ten temat, poinformował, że w jednej z gmin 
zakupiono radnym tablety i policzono, że na materiałach zaoszczędzono około 40% środków. 
Będziemy porządkować kwestie dotyczące heraldyki, wówczas wprowadzając zmianę w tym 
zakresie możemy również wprowadzić inne zmiany statutowe i uporządkować pewne 
kwestie. 
 
Paweł Wachowiak – sprawa ciepłociągu w ul. Kilińskiego – zapytał, czy nie będzie on 
wchodził w jezdnię. 
 
Zbigniew Gałązka – nie będzie ciepłociąg szedł w jezdni, mówiąc o prowadzeniu 
ciepłociągu, miał na myśli kierunki jego prowadzenia. 
 
Paweł Wachowiak – zapytał, czy byłyby możliwości finansowe przekonania takich osób, 
które nie chcą się podłączyć do kanalizacji. Z tego co się orientuje takich osób, które nie 
podłączyły się do kanalizacji jest dużo, a nasza oczyszczalnia ma jeszcze duże możliwości 
przyjmowania ścieków 
 
Zbigniew Gałązka – Rada nie tak dawno opiniowała projekt aglomeracji, gdy ten dokument 
będzie już ogłoszony, będziemy mogli rozpocząć pewne procedury. Radni pamiętają, jak 
długi czas przygotowywaliśmy się do wdrażania ustawy śmieciowej w zakresie wywozu 
nieczystości stałych, podobnie przymierzamy się i do kwestii nieczystości ciekłych. 
  
Grzegorz Ambroziak – odniósł się do kwestii materiałów dla radnych w wersji elektronicznej 
– poinformował, że zarówno on, jak i Zastępca Burmistrza i Skarbnik otrzymują tylko i 
wyłącznie wersję elektroniczną dokumentów już od dłuższego czasu. Wszyscy mamy do 
dyspozycji tylko jedną wersję papierową, z której korzystamy na sesji. 
 
Rafał Klimczak – ma informację, że toczą się 2 postępowania administracyjne w sprawie 
farm wiatrowych. Prosiłby o informację w zakresie lokalizacji tych farm wiatrowych. 
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Grzegorz Ambroziak – jedna firma informowała nas o swoich planach postawienia farmy 
wiatrowej i rozpoczęła procedurę w tym zakresie. Druga z firm nie kontaktowała się                              
z Urzędem, tylko od razu złożyła dokumenty o postawienie 2 wiatraków. Przeprowadzona 
została konsultacja społeczna, podczas której mieszkańcy wyrazili negatywną opinię, a on 
sam wydał negatywną decyzję środowiskową. Firma ta odwołała się do innej instancji, która 
nie podzieliła naszego zdania i zleciła ponowną analizę. Te wiatraki miałyby powstać poza 
obszarem wskazanym przez Radę w studium uwarunkowań, byłby one przy ul. Budzyńskiej. 
Drugie postępowanie dotyczy kilku wiatraków w ciągu pomiędzy Śleszynem a Brzezinami                 
a w kierunku północnym Grzybów-Tretki-Kaczkowizna. Te wiatraki mieściłyby się w obszarze 
wskazanym w studium uwarunkowań. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała, czy na ul. Pomorskiej będzie wiatrak? 
 
Grzegorz Ambroziak – procedury w sprawie tego wiatraka na ul. Pomorskiej toczą się 
nadal.  
 
Ewa Wypych – na posiedzeniu komisji poruszony był temat uciążliwych lokatorek z ul.                   
1 Maja, są to osoby niebezpieczne dla siebie, ale również dla otoczenia. Uważa, że 
należałoby sprawdzić, czy jedna z tych osób jest zameldowana na ul. 1 Maja, czy nadal                  
w Dobrzelinie. Wówczas można byłoby tę lokatorkę przenieść do innego budynku. 
Problem, jest również w innym mieszkaniu, którym mieszkają 3 osoby niepełnosprawne, 
gdyby coś się w tej kamienicy wydarzyło, np. pożar, te osoby nie zdążą zejść z piętra, aby 
opuścić budynek. 
 
Grzegorz Ambroziak – w tę sprawę było zaangażowanych wiele osób, ale nie udało się tej 
sprawy uregulować, być może należałoby tę osobę ubezwłasnowolnić. 
 
Teresa Kubicka – mieszkańcy zwracają się z zapytaniem, dlaczego mieszkanka Dobrzelina 
otrzymała mieszkanie w Dobrzelinie, mimo, że posiadała swoje 2 mieszkania, które straciła z 
własnej winy. 
 
Grzegorz Ambroziak – z tego, co sobie przypomina, sprawa ta związana była z przepisami 
Karty Nauczyciela. 
 
Józef Kowalski – kiedyś wyrażenie zgody na zameldowanie musiało być wyrażone przez 
Dyrektora ZGK, teraz nie ma tego obowiązku. 
 
Grzegorz Ambroziak – prace nad strategią rozwoju gminy rozpoczną się już od kwietnia br., 
ale czekamy jeszcze na opublikowanie do konsultacji dokumentów o zasięgu wojewódzkim, 
na którym nasza strategia będzie bazowała.  
 
Przewodnicząca Rady poinformowała o pismach, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej                           
w Żychlinie: 
- odpowiedź Prezesa Zarządu Poczty Polskiej w sprawie reorganizacji Urzędów 

Pocztowych, w tym placówki w Żychlinie, 
- odpowiedź Burmistrza Gminy Żychlin do mieszkańców ul. Dobrzelińskiej, Dobrej, Dolnej, 

Cichej w sprawie poprawy nawierzchni ulic. 
Następnie przypomniała radnym o złożeniu oświadczeń majątkowych do 30 kwietnia br. 
 
Grzegorz Ambroziak – uwagi przekazane od mieszkańców ul. Dobrzelińskiej, Dobrej, 
Dolnej itp., będą wzięte pod uwagę przy opracowywaniu strategii rozwoju gminy. 
 
 
Do p-tu 10.  Przyjęcie Protokołu Nr IV/15 z dnia 25 lutego 2015 r.  
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
  
Za przyjęciem Protokołu Nr IV/15 z dnia 25 lutego 2015 r. głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”         -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 11. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział                
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła V Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
 
 
 
 
 


